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- Prethodna godina bila je veoma teška zbog ekonomske krize. I pored toga uradili smo mnogo
toga veoma uspešno. Na tribinama Opštinskog stadiona smo postavili plastične stolice i
asfaltirali veliki deo parkinga.   Završili smo fontanu na Trgu neolita koja će iduće godine biti
prava atrakcija. Započeli smo izgradnju dečijeg vrtića i obdaništa koji će već na proleće biti
završen. Počeli smo izradu kućnih priključaka za fekalnu kanalizaciju koja će, nadam se,
naredne godine biti u funkciji. Pri kraju je izrada projekta “Neolitsko Starčevo“ koji će biti velika
razvojna šansa za naše mesto. Želeo bih da se zahvalim svima, članovima Saveta, i Izvršnog
odbora, koji su u vrlo lepoj saradnji, trudom i radom omogućili da cela godina prođe u dobroj
atmosferi. Na žalost, u ovoj godini smo izgubili još jednog člana Saveta, koji je preminuo pa će
ovaj sastav završiti mandat sa 13 članova.

   Svim građanima Starčeva želim srećnu Novu godinu i božićne praznike, a u idućoj godini,
nadam se da će biti bolje.
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